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ســریال »عملیــات مهندســی« بــه کارگردانــی ســروش محمــدزاده و تهیه کنندگــی محمدرضا 
شفیعی که در سال گذشته در سکوت خبری تولید شده، اکنون برای پخش از شبکه سه سیما 
آمــاده شــده اســت. ایــن ســریال 
به نویســندگی حســین تراب نژاد، 
روایتی اجتماعــی و تلخ از تحولات 
سیاســی ســال های ۱۳۶۰ و ۱۳۶۱ 
ارائه می دهــد. همزمان با انتشــار 
نخســتین خبر از پــروژه »عملیات 
مهندســی«، لوگوی آن که توســط 
محمــد روح الامین طراحی شــده، 
نیز رونمایی شده است. همچنین 
طراحــی لوگوموشــن آن را علــی 

ساربان نژاد انجام داده است. 
مرکــز  محصــول  ســریال،  ایــن 
ســیما فیلــم بــوده و مجــری طــرح 
آن مؤسســه فرهنگی هنــری صاد 
اســت. عوامــل و بازیگــران ایــن 
ســریال در خبرهــای بعــدی اعام 

خواهد شد.

سریال »عملیات مهندسی« آماده پخش می شود

صباخبر

در جلسه اخیر شورای پروانه فیلمسازی غیرسینمایی چهار فیلمنامه بلند، نیمه  بلند و کوتاه 
داستانی مجوز پروانه ساخت دریافت کردند. به این ترتیب فیلمنامه  بلند داستانی »پنج گنج« 
بــه تهیه کنندگی ســید میثم حســینی 
حســن آبــادی، کارگردانــی شــهاب 
کازرونــی و نویســندگی ســید مســعود 
جزایری نوکابــادی پروانه گرفته و برای 
فیلمنامه نیمــه  بلند داســتانی »یاره« 
بــه تهیه کنندگــی و کارگردانــی اصغــر 
عزیــزی و نویســندگی اصغــر عزیــزی و 
احســان جــوادی اصفهانی نیــز پروانه 

صادر شده است.
کوتــاه  فیلمنامه هــای  همچنیــن 
داســتانی »فرشــته ای کوچولــو« بــه 
تهیه کنندگی، کارگردانی و نویســندگی 
و  شــیجانی  رضائــی  ابوالفضــل 
»رقــص شــیش« بــه تهیه کنندگــی، 
کارگردانــی و نویســندگی احمد طالبی 
موافقــت شــورای پروانــه فیلمســازی 

غیرسینمایی را اخذ کردند.

مجوز ساخت برای ۴ فیلم داستانی و کوتاه

ایسنا

گفت وگو با کاوه خداشناس بازیگر سریال »آلا«

این سریال چالش های 
دراماتیک بسیاری دارد

کاوه خداشناس بازیگر نقش دکتر کاشانی در سریال »آلا«، درباره 
نقش خود در این سریال، گفت: دکتر کاشانی به  همراه همسرش، 
دکتر قاعد، تنها زوجی هســتند که در این مجموعــه کار می کنند و 
به صورت جدی درگیر مناسبات بارداری و خانوادگی اند که خودش 
قصه هایــی را به همراه می آورد. از ســوی دیگر، خواهرش ســندرم 
داون دارد و قصه خاص و قشنگ و متفاوتی را به همراه دارد که در 

رسانه هم بسیار کم به آن پرداخته شده است.
وی گفــت: در مجمــوع، کلیــت ســریال چــون موضــوع نابــاروری را 
مورد بررســی قــرار می دهد، جدید اســت و جــذاب. دکتر کاشــانی 
هــم بخشــی از پــازل ایــن قصــه را در زندگــی حرفــه ای و خانوادگی 

کامل می کند.
کاوه خداشــناس ادامــه داد: موضــوع ســریال »آلا«، دراماتیــک 
است. اساســاً بحث فرزند در روابط زناشویی، ارتباطات خانوادگی 
و مناســبات اجتماعی موضوعــی جدی اســت و با توجه  بــه روحیه 
عاطفی که مردمان سرزمین ما دارند، فرزند همواره نقشی مهم و 

کلیدی در بنیان خانواده داشته است.
این بازیگر تصریح کرد: زمانی که این سریال را تولید کردیم، متوجه 
شدیم که چقدر در این حوزه دستاورد داریم و از نزدیک با این مهم 
آشنا شدم که در این حوزه چقدر پیشــرفته ایم و این باعث افتخار 
اســت. به نظرم، ســریال »آلا« چالش های دراماتیک بسیار دارد و 

قصه های شیرینی را برای مخاطب تعریف می کند.
خداشــناس بــا تأکیــد بــر تمایــز ســریال »آلا« در قیــاس بــا ســایر 
ســریال های تلویزیــون گفــت: تلویزیــون تاکنــون به شــکل جدی و 
داستانی به این مسائل ورود نکرده اســت و اغلب در پرده و لفافه 

صحبت می کند. مطالب در این سریال بسیار راحت بیان می شود 
و به لحاظ فرهنگ سازی کاری واقعاً نو و متفاوت است که درنتیجه 
موجب خواهد شد بخشی از مخاطبان نسبت به این موضوع آگاه 
شــوند. بســیار کســانی هســتند که این مســئله را دارند؛ امــا هرگز 
به طــور جدی بــه مراکــز نابــاروری مراجعــه نکرده انــد، چراکــه هزار 
»ندانم« وجود دارد و تولیداتی مانند ســریال »آلا« کمک می کنند 

تا مردم بدانند چه راه هایی پیش رویشان است.
وی افزود: البته که برای خودم سؤال است چگونه به رغم تولیدات 
فناورانــه و این جهان رســانه ای گســترده ای کــه امروز ایجاد شــده 

است، هنوز برخی نسبت به این موضوعات آگاهی ندارند.
این بازیگر یادآور شد: هم بازی شدن با بچه هایی که سندرم داون 
دارند، تجربه ای جدید و عمیق بود و شــاید آنچه رخ داد در تصورم 

نبود؛ امــا همه چیز فوق العــاده پیش رفت و ایــن بچه ها رنگ وبوی 
دیگری بــه کار دادنــد. ســکانس های حضور ایــن بازیگران ســطح 
انرژی خوبی را برای کل گروه رقم زد و تجربه بسیار خوبی بود. گروه 
هم کارش درست بود و شخصا از این حضور لذت بردم و امیدوارم 

»آلا« پخش خوبی هم داشته باشد.
وی در پاســخ بــه ایــن ســوال کــه در ایفــای این نقــش چه چالشــی 
را پشت ســر گذاشــته اســت، گفــت: چالــش خاصــی نبــود و صرفاً 
مواجهه با بچه های ســندرم داون و حــس و بازی گرفتن از ایشــان 
و در مــواردی بازگرداندن حس، کمی ســخت بود کــه در این میان 
هم خانواده هایشان که در صحنه حضور داشتند، بسیار همراهی 
می کردند و کمی که گذشــت، متوجه شدت همراهی و خردمندی 
و علاقه مندی آنان در این حوزه شدیم و همه چیز عالی پیش رفت. ایسنا


